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Aan de voorzitter van de Provinciale Staten van Zeeland p.a. Statengriffier  

Naar aanleiding van de bereikte resultaten met het Rijk  met betrekking tot Delta en de 
kerncentrale heeft de fractie van GroenLinks gemeend met een initiatiefvoorstel naar de 
Staten te komen. Dit voorstel ging er vanuit dat er nauwelijks vooruitgang geboekt werd bij 
het Rijk en dat het er alle schijn van had dat de betrokken ministers op geen enkele manier 
ruimte boden om tegemoet te komen aan de wensen van Zeeland. De fractie van GroenLinks 
had hier graag in de Staten een debat over gehad. Enerzijds als steun voor GS, anderzijds 
als een duidelijk signaal naar Den Haag.  

Naar aanleiding van de bespreking in de commissie Bestuur van 2 december jl. moeten we 
constateren dat een groot deel van de Staten op dit moment het debat hierover niet wil 
aangaan. De strekking van het signaal wordt door een groot deel van de Staten 
onderschreven, maar dit zou niet het juiste moment zijn. Voor de fractie van GroenLinks is 
dat de reden om het voorstel niet op de agenda van de PS van 16 december a.s. te plaatsen, 
maar het aan te houden. Afhankelijke van de ontwikkelingen komt de fractie van GroenLinks 
op een later tijdstip met het al dan niet gewijzigd voorstel terug naar de Staten.  

Met vriendelijke groet,  

Gerwi Temmink, Fractievoorzitter GroenLinks  




